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Referat 

Regionstyremøte OABR nr. 1/2024-2026.  

Dato:   tirsdag 22. oktober 2024 

Sted:   Bryn 

Deltagere:   Hilde Langfjell-Murud, Per Erling Terjesen, Ingvild Ruud, Karmjit Grewal, Stein Log, 
Ann-Iren Evensen 

  Kontrollutvalgets leder, Dag Fodstad, var til stede under sak 1 og 3. 
Forfall:  Thomas Sørensen 
Adm.:   Andreas Hildremyr, Kjetil Moberget 
 

 

Sak 1/2024-2026 – Introduksjon for nye og gamle styremedlemmer 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Det ble gjort en gjennomgang av NBFs og OABRs administrative og politiske oppbygning. I tillegg ble 

det redegjort om arbeidsoppgaver som løses av hhv. administrasjonen og utviklingsavdelingen. 

 

Sak 2/2024-2026 – Ivaretagelse av bandy og landhockeys interesser 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Etter organisasjonsendringer i OABR, der avdelingene for hhv. bandy, innebandy og landhockey ble 

lagt ned, gir en situasjon der regionstyret ikke bare har det formelle ansvaret for interessene til alle 

tre idretter, men også det operative ansvaret innen regionens grenser. Den daglige aktiviteten for 

bandy og landhockey håndteres riktignok på nasjonalt nivå. 

Styret diskuterte hvordan bandy og landhockey kan følges opp på en god måte. De mest aktuelle 

områdene å fokusere på anses å være: 

- Anleggsfordelinger i Oslo 

- Politisk arbeid knyttet til anleggsutvikling 

Det sjekkes ut hvilke andre punkter i nasjonale eller regionale langtidsplaner som bør følges opp. 

Vedtak: 

Karmjit påtok seg rollen som bindeledd mot landockey-miljøet og landhockeyseksjonen. Han 

representerer også regionen på åpning av landhockeybanen på Mortensrud 31. oktober 2024. 

Karmjit sjekker landhockeyseksjonens langtidsplan og melder tilbake hvis det er punkter i denne 

regionstyret bør være oppmerksom på. 

Administrasjonen sjekker opp bandy sin langtidsplan. 
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Sak 3/2024-2026 – Kontrollutvalgets rolle 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Leder av kontrollutvalget, Dag Fodstad, gikk igjennom gjeldende regelverk rundt kontrollutvalgets 

rolle i organisasjonen og forventninger til samarbeidsform med regionstyret. 

Vedtak: 

Sakspapirer og referater blir tilgjengeliggjort for kontrollutvalget via Teams. Referater legges også ut 

på regionens nettsider. 

Kontrollutvalget ønsker halvårlige møter med styret – gjerne som deltagelse på første del av et 

aktuelt styremøte. Her er det ønskelig å diskutere økonomien og en status på arbeid med gjeldende 

langtidsplan. 

 

Sak 4/2024-2026 – Infosak om utviklingsavdelingen  

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Daglig leder redegjorde om status i NBF utviklingsavdelingen. Forbundsstyret har antydet at det skal 

gjøres kostnadskutt og det er usikkert i hvilken grad dette berører OABRs virksomhet. 

 

Sak 5/2024-2026 – Økonomi 3. kvartal 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Daligleder gikk igjennom utestående fordringer til klubbene, samt resultatregnskap og balanse for 3. 

kvartal. 

Vedtak: 

Styret tok fremleggelsen til orientering. 

Styret ønsket at administrasjonen ikke ventet for lenge med å følge opp kravene som nå er mer enn 3 

måneder gamle. 

Det er også et ønske om at balanseposter kommenteres eller legges frem i noe mer detaljert form slik 

at det er enklere å følge svare ut eventuelle spørsmål fra kontrollutvalget på et senere tidspunkt. 
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Sak 6/2024-2026 – Oppgavefordeling i styret og utvalgsstruktur 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

I konstituering stryet er det ønskelig å bestemme en modell for oppgavefordeling mellom 

styremedlemmene og eventuelt en tilhørende utvalgsstruktur. Til styremøtet forelå det en tidligere 

skisse på ansvarsfordeling mellom styrets medlemmer. 

Av utvalgene som var utnevnt til forrige periode i avdeling innebandy var det mest aktivitet i 

serieutvalget (som blant annet behandler dispensasjoner) og dommerutvalget. 

Det ble foreslått å utnevne et sanksjons- og protestutvalg eller modell av et tilsvarende utvalg på 

forbundsnivå. Regionstyret delegerer det ansvar NBFs sanksjons- og protestreglement legger til 

«kretsstyret» og utvalgets mandat er å følge opp dette ansvaret. 

Vedtak: 

Styret vurder at det ikke er noe umiddelbart behov å utnevne utvalg innenfor bandy eller landhockey. 

Før det vedtas en ansvarsfordeling i styret og det oppnevnes utvalg relatert til innebandy ønsket 

styret at administrasjonen utarbeider et forslag til mulig utvalgsstruktur. Dette presenteres på neste 

styremøte. Det bør legges vekt på mulighet for en god fordeling av arbeidsbelastning mellom styrets 

medlemmer. 

Følgende personer utnevnes til OABRs sanksjons- og protestutvalg: 

• Leder: Sondre Knudsen Røstgård, Monolitten IL 

• Medlem: Hege Sveen, Nittedal IL 

• Medlem: Leif Lier, Holmlia SK 

Regionstyret delegerer de oppgaver som kretsstyret (regionstyret) har jfm. NBFs sanksjons- og 

protestreglement med unntak av §2-2 bokstav e, k og l. 

 

Sak 7/2024-2026 – Oppfølging av tingvedtak - jenteinnebandy 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

I behandling av Langtidsplan (LTP) ble det vedtatt følgende forslag fra Nittedal IL: 

Det utarbeides en målrettet aktivitetsplan for jenter med en målbar tiltaksplan/pakke. Ansvarlig 

person fra styret eller administrasjonen utpekes. 

Vedtak: 

Saken ses i sammenheng med sak 6/2024-2026 og saken utsettes til intern ansvarsfordeling i styret 

og utvalgsskrutur er avklart. 
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Sak 8/2024-2026 – Fordeling av styrehonorar 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

På det ordinære regionstinget våren 2024 ble det vedtatt at styret samlet skulle honoreres med 

50.000 kr pr år. Det ble ikke vedtatt på hvilken måte honoraret skulle fordeles mellom medlemmene 

og det er opp til styret selv å bestemme fordelingen. 

Vedtak: 

Administrasjonen lager et utkast basert på følgende prinsipper: 

- Maksimal utbetaling til et enkeltmedlem er frigrensa på 10.000 kr 

- Fast grunnbeløp for styremedlemmene 

- En variabel del basert på deltagelse i utvalg 

Styrehonorar utbetales to ganger i året, hhv. desember og mai/juni. 

 

Sak 9/2024-2026 – Infosaker 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Langtidsplan Er lagt ut på internett: https://bandyforbundet.no/oslo-og-akershus/?page_id=1595 

Status regionscupen 

Betydelig bedre gjennomføring av regionscupen denne sesongen, men fortsatt en del trekkinger. Gitt 

samme konsept kan vi sannsynligvis få grunnspillet inn på én helg junior og én helg senior kommende 

sesong. Det kan gi muligheter til å videreutvikle konseptet. 

 

https://bandyforbundet.no/oslo-og-akershus/?page_id=1595
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Status regionserien 

Det er noen færre lag totalt sett enn forrige sesong og fortsatt betydelig lavere enn før pandemien: 

 

Det er størst nedgang blant guttelagene. De andre gruppene er mer stabile. 

 

Tilbudet for jentene har variert oppigjennom årene. Tallene er relativt små, men ingen store 

endringer annet enn dårlig påmelding i J10.  

I gutteklassene er det ingen enkelt årsklasse som skiller seg ut. Det er noe nedgang over hele linja.
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Status for dommerpåmeldinger 

• Som tidligere sesonger er det dessverre for få dommere. 

• Flertallet på nivå 1 og nivå 2 er født på 1970-tallet. 

• Majoriteten på nivå 3 og nivå 4 (klubbdommer) er født på 2000-tallet. 

• Det «mangler» 20 år med dommere født på 1980- og 1990-tallet? 

• Det er mange av de yngre dommerne som ikke svarer på påmeldingen (ikke godkjenner). 

• Målet er å få flere opp på nivå 3 og videre opp på nivå 2. 
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Samarbeid fra SørVest Bandyregion 

Region SørVest har invitert OABR til felles styresamling. Styreleder tar kontakt med SVBR for å 

avklare mulig møteplass. 

 

Sak 10/2024-2026 – Møtedatoer sesongen 2024/2025 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Det foreslås ett møte i måneden med utgangspunkt i den første tirsdagen i måneden: 

• Tirsdag 5. november 2024, kl. 17.00 på Bryn 

• (16.-17. november 2024 - Regionscupfinaler aldersbestemt) 

• (23.-24. november 2024 - Regionscupfinaler senior) 

• Tirsdag 3. desember 2024 kl. 17.00 på Bryn 

• Tirsdag 7. januar 2025 kl. 17.00 på Bryn 

• Tirsdag 4. februar 2025 kl. 17.00 på Bryn 

• Tirsdag 4. mars 2025 kl. 17.00 på Bryn 

• Tirsdag 1. april 2025 kl. 17.00 på Bryn 

• (5.-6. april – NM-finaler jr – Oppsal Arena) 

• (12. april – NM-finaler sr – Nordstrand Arena) 

• (Slutten av april/tidlig mai – klubbseminar) 

• Tirsdag 6. mai 2025 kl. 17.00 på Bryn 

Vedtak: 

Møteplan vedtatt. 

Premieutdeling regionscupfinaler: Når kampoppsettet for regionscupfinalene er klare sendes det ut 

plan der styremedlemmene kan melde sin interesse for å dele ut premier. 

 

 

Referent: 

Kjetil Moberget 

fredag 25. oktober 2024 

 

Endelig godkjent av styret: 

tirsdag 5. november 2024 

 


